
Protokół Nr IV/2024 
Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 24 Iipca 2024 r.

Stan ewidencyjny -  15 Radnych 
Obecnych -  11 Radnych
Nieobecni -  Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

Sesja odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Zdzieszowicach.
Czas trwania obrad od godz. 16:01 do godz. 17:24.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o zmianę porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr III/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 26 czerwca 

2024 r.
4. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 -  2024 dla gminy 
Zdzieszowice oraz efektów jego realizacji za rok 2023.

5. Podj ęcie uchwał:
a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024 r.,
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
c) zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatków lokalnych,
d) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia prowadzonych w formie dziennych domów pomocy pod nazwą Dom 
Dziennego Pobytu „Jarzębina” i Dom Dziennego Pobytu „Stokrotka”,

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Januszkowice,
f) w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Zdzieszowicach na II półrocze 2024 r.,
g) w sprawie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

na II półrocze 2024 r.,
h) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia,
i) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu „Bezpieczne 

Opolskie -  zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych 
i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych” planowanego do realizacji w trybie 
niekonkurencyjnym w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 
2021-2027,

j) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Zdzieszowice,
k) w sprawie powołania Skarbnika Gminy Zdzieszowice.

6. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.
7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.
8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 

Rady.
9. Interpelacje radnych.
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.
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11. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
12. Zakończenie sesji.

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył obrady IV Sesji Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 11 radnych a więc obrady 
są prawomocne.

Ad 2. Wnioski o zmianę porządku obrad.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu „Bezpieczne Opolskie 
-  zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych 
i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych” planowanego do realizacji w trybie 
niekonkurencyjnym w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 
2021-2027.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zaproponował żeby projekt uchwały wprowadzić do porządku 
obrad w pkt 5 i).

Głosowano w sprawie;

wniosku o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie do realizacji projektu „Bezpieczne Opolskie -  zakup sprzętu dla jednostek 

OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych” 

planowanego do realizacji w trybie niekonkurencyjnym w ramach programu Fundusze Europejskie 

dla Opolskiego 2021-2027 w pkt 5 i).

Wniosek został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem: 

ZA: 11,

PRZECIW: 0,

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,

BRAK GŁOSU: 0,

NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga
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Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

Ad 3. Przyjęcie protokołu Nr III/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 26 czerwca 
2024r.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr III/2024 Sesji Rady 
Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 26 czerwca 2024 r. Protokół został przyjęty w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne;
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

Ad 4. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 -  2024 dla gminy Zdzieszowice 
oraz efektów jego realizacji za rok 2023.

Kierownik Ośrodka Profilaktyki i Wspierania Rodziny w Zdzieszowicach Marzena Wiśniewska 
omówiła raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 -  2024 dla gminy Zdzieszowice oraz 
efektów jego realizacji za rok 2023.

Radni nie wnieśli uwag.

Ad 5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024 r.,

Skarbnik Gminy Zdzisława Krukowska omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian 
budżetu na 2024 r. wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr IV/33/2024 w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r., została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne;
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masaj ada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

Kierownik Referatu Budżetowo-Finansowego Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr IV/34/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

c) zmieniająca uchwalę w sprawie inkasa podatków lokalnych,

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Dorota Sulik omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę
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w sprawie inkasa podatków lokalnych.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr IV/35/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa podatków lokalnych, została podjęta 
w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

d) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia prowadzonych w formie dziennych domów pomocy pod nazwą Dom Dziennego Pobytu 
„ Jarzębina” i Dom Dziennego Pobytu „Stokrotka”,

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zdzieszowicach Alina 
Tomaszewska omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia prowadzonych w formie dziennych domów pomocy 
pod nazwą Dom Dziennego Pobytu „Jarzębina” i Dom Dziennego Pobytu „Stokrotka”.

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr IV/36/2024 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodkach wsparcia prowadzonych w formie dziennych domów pomocy pod nazwą Dom 
Dziennego Pobytu „Jarzębina” i Dom Dziennego Pobytu „Stokrotka”, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 4
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Wyniki imienne:
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Januszkowice,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Januszkowice.

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr IV/37/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Januszkowice, została podjęta 
w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

f) w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Zdzieszowicach na IIpółrocze 2024 r.,

Przewodniczący Rady Marek Skóra zapytał radnych, czy ktoś ma uwagi do przedstawionego 
projektu planu pracy Rady Miejskiej w Zdzieszowicach na II półrocze 2024 r.

Radni nie wnieśli żadnych uwag.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr IV/38/2024 w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Zdzieszowicach na II półrocze 2024 r., 
została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
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NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne;
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

g) w sprawie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach na IIpółrocze 2024 
r.,

Przewodniczący Rady Marek Skóra zapytał radnych, czy ktoś ma uwagi do przedstawionych 
projektów planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach na II półrocze 2024 r.

Radni nie wnieśli uwag.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr IY/39/2024 w sprawie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 
na II półrocze 2024 r., została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

h) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia,

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny omówił projekt uchwały 
w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr IV/40/2024 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
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NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masaj ada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

i) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu „Bezpieczne Opolskie -  
zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk 
katastrofalnych ” planowanego do realizacji w trybie niekonkurencyjnym w ramach programu 
Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027,

Inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Damian Weihs omówił 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu „Bezpieczne 
Opolskie -  zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania 
skutków zjawisk katastrofalnych” planowanego do realizacji w trybie niekonkurencyjnym 
w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr IW41/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu „Bezpieczne 
Opolskie -  zakup sprzętu dla jednostek OSP do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania 
skutków zjawisk katastrofalnych” planowanego do realizacji w trybie niekonkurencyjnym 
w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

j) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Zdzieszowice,

Burmistrz Zdzieszowic omówił projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 
Zdzieszowice.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała
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Nr IW42/2024 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Zdzieszowice, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

k) w sprawie powołania Skarbnika Gminy Zdzieszowice.

Burmistrz Zdzieszowic omówił projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy 
Zdzieszowice.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr IV/43/2024 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Zdzieszowice, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 11,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Kinga 
Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (4)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Szymon Kauf, Joanna Leżoch

Przewodniczący Rady Marek Skóra ogłosił 20 minut przerwy.

Ad 6. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym-Burmistrz Zdzieszowic.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel złożył sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym. Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że w trakcie działalności w okresie 
międzysesyjnym wziął udział we wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach w trybie wyjazdowym. W trakcie posiedzenia radni mieli okazję spotkać się 
z mieszkańcami.

Ad 8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym — Przewodniczący stałych Komisji 
Rady.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie. Posiedzenie w dniu 2 lipca 2024 r. było 
posiedzeniem wspólnym z Komisją Spraw Społecznych, Komisją Rozwoju Gospodarczego 
i Budżetu oraz Komisją Rewizyjną. Kolejne posiedzenie odbyło się w dniu 17 lipca 2024 r., 
na którym Komisja zaopiniowała wniosek o nadanie Publicznemu Przedszkolu w Żyrowej imienia 
Małego Księcia, zapoznała się z konspektem warsztatów dla Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach, omówiła planowane prace remontowe w placówkach oświatowych w okresie 
wakacyjnym oraz zapoznała się z działaniem bibliotek na terenie gminy. Członkowie Komisji 
poruszyli również temat zasobów mieszkaniowych w placówkach oświatowych.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie. Posiedzenie w dniu 2 lipca 2024 r. 
było posiedzeniem wspólnym z Komisją Spraw Społecznych, Komisją Oświaty, Kultury i Sportu 
oraz Komisją Rewizyjną. Kolejne posiedzenie odbyło się w dniu 22 lipca 2024 r., na którym 
opiniowano projekty uchwał.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny poinformował, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 10 lipca 2024 r., na którym 
rozpatrywano petycję z dnia 28 maja 2024 r.

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja Spraw Społecznych spotkała się dwukrotnie. W dniu 2 lipca 2024 r. 
Komisja odbyła posiedzenie wspólne z Komisją Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, Komisją 
Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisją Rewizyjną w trybie wyjazdowym. Celem posiedzenia było 
zapoznanie radnych z problemami mieszkańców wsi Żyrowa, Oleszka i Jasiona. Kolejne 
posiedzenie odbyło się w dniu 17 lipca 2024 r. Na posiedzeniu Komisja zapoznała się z materiałami 
na Sesję oraz zaopiniowała projekty uchwał.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Kinga Masajada poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja spotkała się jednokrotnie w dniu 2 lipca 2024 r. na posiedzeniu 
wspólnym z Komisją Spraw Społecznych, Komisją Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz 
Komisją Oświaty, Kultury i Sportu.
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Ad 9. Interpelacje radnych.

Interpelacje na ręce Przewodniczącego Rady złożyła radna Maria Kampa:
- w sprawie remontu rzeki Padół w Januszkowicach,
- w sprawie remontu studzienek na ul. Wolności w Januszkowicach,
- w sprawie ubytków na drodze powiatowej w kierunku Krasowej,
- w sprawie wykoszenia traw przy ścieżce pieszo-rowerowej obok Ruedy,
- w sprawie wymiany szyb na przystankach autobusowych w Januszkowicach i Wielmierzowicach,
- w sprawie zabezpieczenia budynków po byłych zakładach „Kruszbet”.

Ad 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.

Do udzielonych odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych na poprzedniej sesji, radni nie 
wnieśli uwag.

Ad 11. Wolne wnioski, zapytania i informacje.

W ramach wolnych wniosków głos zabrali:
- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Tomasz Nowicki w sprawie 
osiągnięcia mieszkanki Zdzieszowic i mażoretek oraz w sprawie utrzymania zieleni w gminie,
- Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik w sprawie 
niezdatności wody do spożycia w miejscowościach Rozwadza i Krępna oraz w sprawie wykoszeń 
na terenie sołectwa Krępna,
- Wiceprzewodniczący Rady Jędrzej Kopecki w sprawie wykoszeń na terenie osiedla Piastów I,
- Wiceprzewodnicząca Rady Ewa Schweda w sprawie wykoszeń na terenie miasta Zdzieszowice.

Na zapytania radnych odpowiedzi udzielił Prezes Spółki WiK Grzegorz Rybka.

Ad 12. Zakończenie sesji

Przewodniczący Rady Marek Skóra zamknął obrady IV Sesji Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach.

Sporządziła: Magdalena Soczawa
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